



Date: 30/04/2025

Mr. Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer\Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

التاريخ: 2025/04/30

سعادة السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي/ سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

**Results of the General Assembly Meeting of Drake and
International PJSC ("Company") held on 30/04/2025**

**نتائج اجتماع الجمعية العمومية لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال
ش.م.ع. ("الشركة") والمنعقدة بتاريخ 2025/04/30**

Reference to the abovementioned subject, we would like to inform you that the General Assembly Meeting of the Company was held on Wednesday, 30th April 2025 at 5:00 pm, at The H Hotel, Dubai, whereas the Vice Chairman of the company Mr. Abdulla Atatreh led the meeting as a chairperson of the meeting, and the results of the meeting as follow :

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة") قد عقدت اجتماع الجمعية العمومية في تمام الساعة 5:00 من بعد ظهر يوم الأربعاء الموافق 30 نيسان 2025، في فندق ذا إتش -دبي حيث ترأس الاجتماع السيد عبدالله العطاطرة، نائب رئيس مجلس إدارة الشركة، وقد كانت نتائج الاجتماع كالتالي:

1. The Chairman appointed Mr. Fadi Mohammad as the meeting rapporteur and Mr. Yousef Qaren as the vote collector.
2. The majority Shareholders ratified the Board of Directors' report pertaining to the Company's activities and its financial position for the financial year ending on 31/12/2024

1. قام الرئيس بتعيين السيد / فادي محمد مقرر الاجتماع والسيد / يوسف قرن جامعا للأصوات.
2. صادق السادة المساهمين بالأغلبية على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31

3. The majority Shareholders ratified the Auditor's Report for the financial year ending on 31/12/2024
 4. The majority Shareholders ratified the Company's balance sheet and profit and loss account for the fiscal year ending on 31/12/2024
 5. The majority Shareholders ratified the Board of Director's proposals concerning not distributing dividends, whether cash dividends or bonus shares
 6. The majority Shareholders ratified the Board of Director's proposal concerning the board of directors' remuneration for the financial year ended 31/12/2024, totaling AED 2,450,000
 7. The General Assembly discharged the Board of Directors from their liability for the finance year ending on 31/12/2024
 8. The General Assembly discharged the Company's Auditors from their liability for the fiscal year ending on 31/12/2024
 9. The majority Shareholders approved the appointment of Grand Thornton as the Company's Auditor for the year ending on 31/12/2025.
 10. The majority Shareholders approved to reclassify the legal reserve amounting to AED **479,454,001** to the accumulated losses account in order to reduce the percentage of accumulated losses from capital.
 11. The majority Shareholders ratified the Board of Directors' decision to grant a loan of EUR 7,080,438 to Passavant Energy and Environment GmbH a Subsidiary of Drake and Scull
3. صادق السادة المساهمين بالأغلبية على تقرير مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31
 4. صادق السادة المساهمين بالأغلبية على ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31
 5. صادق السادة المساهمين بالأغلبية على مقترح مجلس الإدارة بعدم توزيع أرباح سواء نقدية أو أسهم منحة.
 6. صادق السادة المساهمين بالأغلبية على مقترح مجلس الإدارة بشأن توزيع مكافأة على أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024. بما مجموعه 2,450,000 درهم اماراتي
 7. قامت الجمعية العمومية بإبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من مسؤوليتهم عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31
 8. قامت الجمعية العمومية بإبراء ذمة مدققي الحسابات من مسؤوليتهم عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31
 9. وافق السادة المساهمين بالأغلبية على تعيين السادة مكتب جراند ثورنتون كمدققي حسابات الشركة للعام المالي الذي سينتهي بتاريخ 2025/12/31.
 10. وافق السادة المساهمين بالأغلبية على إعادة تصنيف مبلغ الاحتياطي القانوني والبالغ 479,454,001 مليون درهم الى حساب الخسائر المتراكمة وذلك لتخفيف نسبة الخسائر المتراكمة من رأس المال.
 11. صادق السادة المساهمين بالأغلبية قرار مجلس الإدارة بخصوص قيام شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع على منح قرض بقيمة 7,080,438 يورو لصالح شركة باسفانت انيرجي أند

Drake & Scull

International PJSC–Secured by its shares in
Passavant Energy and Environment –India

انفايرومننت ذ.م.م-المانيا وهي شركة
تابعة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال
ش.م.ع، بضمان أسهمها في شركة
باسافنت للطاقة والبيئة المحدودة-الهند

12. The majority Shareholders approved the company to conclude the contract to construct the infrastructure in the Arabian Hills project with Arabian Hills Investment and Real Estate Development LLC

12. وافق السادة المساهمين بالأغلبية على قيام
الشركة بإبرام اتفاقية أعمال مقاولات
لتطوير البنى التحتية في مشروع أرابيان
هيلز مع شركة أرابيان هيلز-للإستثمار
والتطوير العقاري ذ.م.م.”.

13. The majority Shareholders approved Amending the company's articles of association to comply with the amended Commercial Companies Law No. 32 of 2021 and the Governance Guide for Public Joint Stock Companies.

13. وافق السادة المساهمين بالأغلبية تعديل النظام
الأساسي للشركة بما يتوافق مع قانون الشركات
التجارية المعدل رقم 32/2021 ودليل حوكمة
الشركات المساهمة العامة.

Sincerely yours,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،

Dana Abu Alghanam
Board Secretary
Drake & Scull International PJSC

دانا أبو الغنم
أمين مجلس الإدارة
شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.

دانا أبو الغنم

